
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 

5.12.2023 

 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás,. MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného kontrolóra, 

zamestnancov  a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  o vypnutie 

zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky. Prebehlo hlasovanie: 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje program zasadnutia 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K bodom programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. I. 

Bod 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov  zápisnice určil pána 

Mareka Henteka  a pani Simonu Szabóovú. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Pán starosta do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Marianna Grmanová a Filip Žák. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje členov návrhovej komisie. Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K 2 bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. II. 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 



P. Obický prečítal kontrolu plnenia uznesenia zo dňa 5.9.2023  Plnenie 

uznesení tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.III. 

Bod 4 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026 

Pán Obický prečítal zhrnutie stanoviska k návrhu rozpočtu na roky 2024-2026, materiál poslanci 

obdržali domov pred zastupiteľstvom. Opýtal sa, či sú k návrhu nejaké doplňujúce návrhy alebo 

otázky, neboli podané žiadne. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu. 

Prebehlo hlasovanie 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

Bod 5 Rozpočet na roky 2024-2026 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla návrh rozpočtu na rok 2024 a na roky 2025-2026. Poslanci 

materiál obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Opýtala sa, či sú k návrhu nejaké doplňujúce 

návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje návrh  rozpočtu na rok 2024 a berie na vedomie návrh 

rozpočtu na roky 2025-2026. Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K bodom programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

Bod 6 Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla návrh na rozpočtové opatrenie. Materiál poslanci obdržali 

aj domov pred zastupiteľstvom. Položky, ktoré boli prečerpané boli popísané a zdôvodnené 

a upravené podľa skutočnosti. Návrh na zmenu rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje rozpočtové opatrenie. Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

Bod 7 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

Pán Obický predniesol návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. Poslanci 



materiál obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Spýtal sa, či sú k návrhu 

nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky. Nakoľko neboli podané žiadne, 

starosta dal hlasovať za schválenie podľa návrhu a na poverenie na kontrolnú 

činnosť podľa plánu kontrol. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Iňa na 1. polrok 2024 a poveruje hlavného 

kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 1. polrok 2024. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 

Bod 8 Plnenie rozpočtu za 3Q  

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za 3Q. Rozpočet tvorí prílohu 

tejto zápisnice.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini  berie na vedomie informáciu o plnení rozpočtu za 3Q. Prebehlo 

hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

Bod 9 Správa nezávislého audítora 

Poslanci obdržali správu audítora aj domov pred zastupiteľstvom. Pani účtovníčka Ivana Bahík 

prečítala záverečné znenie správy, kde audítorka konštatuje, že závierka prebehla v poriadku, 

v súlade so zákonmi. Pán starosta sa opýtal či sú k správe nejaké otázky. Nakoľko neboli žiadne 

poslanci zobrali na vedomie správu audítora.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie správu nezávislého audítora. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 
 

Bod 10 Informácia starostu a akciách a projektoch 

Začneme informáciami od posledného zastupiteľstva: 

-Detské a workout ihrisko-výzva bola ukončená, podmienky sme splnili a čakáme na výsledok z 

PPA, ktorý by mal byť začiatkom roka 2024 

 

 

 



-5000€ NSK-v mesiaci november, december sme rozšírili a zmodernizovali kamerový systém, ešte 

musíme doplniť jednu kameru, ktorú musíme  schváliť a na lepšie počasie 

 

-Dcom-sme zapojení v systéme a dostali sme 2 nové PC. NTB a 2 multifunkčné tlačiarne, projekt je 

financovaný z eurofondov 

-Fábia-staré obecné vozidlo sme predali na súčiastky za 250€ 

-Deň úcty k starším- program bol: beseda so sociálnym pedagógom. Občerstvenie, o zábavu sa 

postarali Rikkoňovci, každý dôchodca dostal malý darček- skladaciu nákupnú tašku s logom obce 

Iňa. Dostali sme veľmi dobrú spätnú väzbu od zúčastnených občanov. Túto akciu hodnotím ako 

veľmi úspešnú, dostali sme aj veľmi dobrú  spätnú väzbu od občanov. Chcel by som sa veľmi pekne 

poďakovať Marianke, Marekovi a Ivke za pomoc s prípravou  tejto akcie, veľmi si to vážim. 

Nové osvetlenie na ocú- v nedeľu sme spolu s Mirkom Ozimým, Marekom a vypožičaným Merlom 

osadili nové osvetlenie na obecnom úrade, nakoľko staré bolo nefunkčné. Spojazdnili sme aj 

osvetlenie na elektrických stĺpoch v obci a s pomocou občana Ivana Laurenčíka opravili nefunkčný  

svietiaci nápis Veselé Vianoce, osadili sme aj LED sochu anjela, osvetlenie stromčeku a sobíkov. 

Poďakovanie za pomoc- chcel by som vyzdvihnúť a pochváliť poslanca Mareka Henteka za 

obrovskú pomoc pri zapožičaní techniky či už na kosenie, zapojenie a vešanie osvetlenia, ušetril 

obecnému rozpočtu nemalé peniaze, veľká pomoc v obci je aj náš zamestnanec na dohodu Mirko 

Ozimý, ktorý sa aktívne podieľa na všetkých potrebných prácach 

Obecná zabíjačka- zastupiteľstvo sa jednohlasne zhodlo, že obecnú zabíjačku tento rok nebudeme 

robiť 

Stolný tenis- dostali sme viacero návrhov či by sme medzi sviatkami zorganizovali turnaj v stolnom 

tenise, nebude sa vyberať žiadne štartovné, nebude žiadna odmena, stretnú sa hráči a zahrajú si 

spolu.  

-Plán budúcich stretnutí: stretávať sa budeme vždy prvý pondelok v mesiacoch marec, jún, 

september, a december. 4.3.2024, 3.6.2024, 2.9.2024, 2.12.2024. 

-plánujeme opäť seniorskú službu pre dôchodcov- nákup pred vianocami  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie informácie starostu. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Budem pokračovať s udalosťami, ktoré si potrebujeme naplánovať v najbližšom období: 

Mikuláš- dátum bude 8.12. o 17:00 v KD, začneme s tvorivými dielňami, detičky vyrobia zopár 

ozdôb na stromček, o 18 tej príde Mikuláš, rozdá balíčky pre deti, ktoré mu povedia krátku 

básničku, balíček bude v hodnote 5-10€ na najbližšom stretnutí podáme vyúčtovanie, pripravíme 

malé občerstvenie, poprosil by som všetkých poslancov o pomoc pri príprave akcie 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  schvaľuje priebeh akcie Mikuláš  

Prebehlo hlasovanie: 



Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

Silvester 2023- tento rok nebudeme robiť veľkú zábavu, stretneme sa pri stromčeku pred obecným 

úradom, pripijeme šampanským a o 19tej odpálime ohňostroj 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  schvaľuje priebeh akcie Silvester 2023 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

Ples 2024- predbežne sme si určili dátum 10 alebo 17 februára ( záleží od dostupenej kapely, 

občerstvenia), cena lístka bude 30€ ako minulý rok, optimálny počet ľudí bude 40-50, OZ poveruje 

starostu obvolať dodávateľov na ples. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini  schvaľuje priebeh akcie ples 2024 a poveruje starostu na vybavenie 

potrebných záležitostí k plesu 2024 

Prebehlo hlasovanie: 

Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

Bod 11 Odmeny poslancom OZ, kontrolórovi a zapisovateľke 

Poslanci dostali návrh zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Iňa aj domov 

pred zastupiteľstvom. Zásady sa od minulého roka veľmi nemenili, doplnili sme tam informáciu, že 

sumy odmien sú v čistom, nakoľko sa predošlá zástupkyňa odmeny zriekla do zásad sme doplnili 

odmenu, ktorá prináleží zástupcovi starostu, ktorá je 150€  v istom za rok. Návrh odmien bol 

vypracovaný na základe prezenčných listín do zastupiteľstiev. Tento rok sme mali 4 zastupiteľstvá 

a odmena za účasť na zastupiteľstve je 25€ v čistom. Nakoľko je pán Marek Hentek zástupca len od 

5.9.2023 prináleží mu 1/3 odmeny čo činí 50€. Pani zapisovateľke určujem odmenu 25€ za 

zápisnicu. Návrh odmien je platný od 5.12.2023 a je prílohou zastupiteľstva. Starosta obce navrhol 

odmenu kontrolórovi obce nakoľko sa aktívne zúčastňuje na zastupiteľstvách a je zároveň 

poradným orgánom obce. Odmena činí 100€ v čistom. Pán starosta sa opýtal, či sú k návrhu nejaké 

doplňujúce návrhy alebo otázky, žiadne neboli podané.   

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov obecného 

zastupiteľstva obce Iňa 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje odmeny poslancom, kontrolórovi a zapisovateľke 

podľa predloženého návrhu  

Prebehlo hlasovanie: 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 



Bod 14 Rôzne 

1. Inventarizácia k 31.12.2023- pán starosta informoval poslancov o príkaze na inventarizáciu 

majetku a záväzkov. Pre vykonanie inventarizácie ustanovuje inventarizačnú komisiu 

v zložení: Predseda: Marek Hentek, člen Richard Vallo a Filip Žák, pre vykonanie inventúry 

pokladne ustanovujem komisiu v zložení: predseda: Simona Szabóová a členov: Marek 

Hentek, Marianna Grmanová. Inventarizačná komisia od 15.12.2023 do 15.1.2024 zhodnotí 

priebeh a výsledky inventarizácie, odsúhlasí účtovný stav so stavom zistením fyzicky 

a vypracuje písomnú správu o výsledkoch inventarizácie a predloží ju na prerokovanie 

obecného zastupiteľstva na najbližšom zasadnutí.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje inventarizáciu ku dňu 31.12.2023, inventarizačnú 

komisiu a komisiu pre vykonaní inventúry pokladne. Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 

2. Kronika- pani poslankyňa- kronikárka Simona Szabóová spracovala návrh znenia kroniky, 

ktoré poslanci obdržali aj domov pred zastupiteľstvom. Keďže sa kronika nepísala od roku 

2014 informácie zisťovala spätne. Pokiaľ má niekto nejaké otázky alebo doplňujúce návrhy 

môže sa vyjadriť. Nakoľko nikto nič nenavrhol OZ schvaľuje znenie návrhu do kroniky 

a poveruje kronikárku na zápis do kroniky.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje predložený návrh znenia kroniky. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini poveruje kronikárku na zápis do kroniky. 

Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

3. Príspevok na krúžok- dostali sme žiadosť od Spojenej cirkevnej školy v Leviciach 

o poskytnutie príspevku na krúžok v šk. roku 2023/2024 na 1 žiačku s pobytom v Ini, ktorá 

navštevuje krúžok v ich škole. Vzhľadom na to, že obec nemá v rozpočte uvažované 

finančné prostriedky na túto činnosť, zamietame túto žiadosť a príspevok neschvaľujeme. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini neschvaľuje žiadosť o príspevok na krúžok. Prebehlo 

hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

 

4. Oprava kamier cez NSK- ako už viete dostali sme dotáciu z NSK na modernizáciu 

kamerového systému v obci, v priebehu novembra a decembra sme rozšírili 

a zmodernizovali kamerový systém v obci. Na minulom zastupiteľstve ste schválili 

dofinancovanie 500€ z RF, nakoľko jedna kamera pri vstupe do obce z Jesenského pri 

bytovke č. 55 nemôže byť napájaná z bytovky musí byť napájaná z vlastného zdroja- 

batérie sa konečná faktúrovaná suma navýši, podľa najnižšej ponuky to víde na 890€, preto 

by sme potrebovali schváliť ďalšie čerpanie zo RF. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje použitie RF v mesiaci január 2024 na 



dofinancovanie kamerového systému v hodnote do 900€. Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV.  

5. Interná norma obce Iňa 01/2023- Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení 

týkajúcich s kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti- materiál dostali poslanci aj 

domov pred zastupiteľstvom. Pán Obický v krátkosti predniesol hlavné body zásad.  Pán 

starosta sa spýtal, či sú k návrhu internej normy nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky. 

Nakoľko neboli žiadne dal hlasovať za schválenie podľa znenia.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie Zásady podávania, preverovania a 

evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti 

Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 

6. Interná norma obce Iňa 02/2023- Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Iňa- 

materiál dostali poslanci aj domov pred zastupiteľstvom. Pán Obický v krátkosti predniesol 

hlavné body zásad. Od 1.11.2023 majú obce povinnosť schváliť nové normy ohľadom 

hospodárenia s majetkom obce. V zásadách je podrobne spracované možnosti a spôsoby 

nakladania s majetkom obce. Pán starosta sa spýtal, či sú k návrhu internej normy nejaké 

doplňujúce návrhy alebo otázky. Nakoľko neboli žiadne dal hlasovať za schválenie podľa 

znenia.  

7.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Iňa Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 

 

 

 

8. Kontajnery na separovaný odpad- nakoľko nám kapacita našich kontajnerov nestačí, odpad je 

stále vedľa kontajnerov navrhujem, aby sme zakúpili 2 kontajnery na separovaný odpad- 1 na 

plasty a 1 na papier. Aj tohto ročné výnosy z odpadov nám v rozpočte dovoľujú nákup 

kontajnerov. Spravíme si prieskum trhu, kde budú minimálne 3 ponuky a najlacnejšiu ponuku 

vyberieme. Prebehlo hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje nákup kontajneru na papier aj na plasty 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 

 

9. Zrkadlo- výjazd od multifunkčného ihriska je veľmi neprehľadný a mnohí vodiči, ktorí idú 

smerom od Loku idú dole kopcom veľkou rýchlosťou, preto navrhujem, aby sme tam 

kúpili zrkadlo, vďaka ktorému by bol výjazd bezpečnejší.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje nákup zrkadla. Prebehlo hlasovanie: 

 



 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX 

 

Bod 13 Diskusia 

-Pán poslanec a zároveň zástupca starostu obce Marek Hentek predniesol návrh na zvýšenie platu 

starostu od 1.1.2024 o 10%, takže prvé zvýšenie bude vo výplate za január 2024.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini schvaľuje zvýšenie platu starostu o 10%. Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX 

 

-pán František Gajdoš predniesol informáciu či by obec, zastupiteľstvo v najbližšom čase 

plánovala odpredať obecný pozemok na kolónií, predstavil svoj návrh ako by si tam postavil 

priestory- dielňu na kovovýrobu  

Obecné zastupiteľstvo v Ini berie na vedomie informáciu od občana. 

Prebehlo hlasovanie: 

 

 Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI 

 

 

 

 Bod 45 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za aktívnu  

účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

Overovatelia zápisnice: Marek Hentek 

      Simona Szabóová 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 

 


